
                                                 PROTOKÓŁ
      ZE SPOTKANIA ZARZĄDU STOWARZYSZENIA WSPIERANIA
      ROZWOJU LETNISKA JODŁÓW I RADY SOŁECKIEJ JODŁOWA
      Z WÓJTEM GMINY NOWA SÓL W DNIU 5 MAJA 2017 r.

I. W spotkaniu uczestniczyli: pani wójt Izabela Bojko, radna Barbara
Kasprzyk, prezes Stowarzyszenia Mirosław Wojtczak, sołtys Jodłowa
Jerzy Klimecki oraz Krystyna Klimecka i Maria Piotrowicz.

II. Zakres tematyczny do omówienia  na spotkaniu:

1. Rozbudowa sali wiejskiej o część sanitarną i socjalną.
2. Oświetlenie osiedla Sosnowego.
3. Plany dotyczące „cypla”.
4. Działania niezbędne dla poprawy stanu dróg w Jodłowie.
5. Zgłoszenie Jodłowa do konkursu „Najpiękniejsza wieś lubuska 2017 r.”
6. Czyszczenie rowów melioracyjnych.
7. Pojemniki na śmieci wg nowej ustawy  OUCWG.

III. Przebieg spotkania:

1. Dyskutowano o projekcie rozbudowy sali wiejskiej. Prezes Wojtczak
oraz sołtys Klimecki zadeklarowali, że Stowarzyszenie oraz Rada
Sołecka mogą pokryć część kosztów projektu.

2. Pani Wójt poinformowała, że gotowy jest projekt oświetlenia osiedla
Sosnowego, brak jednak  środków na jego realizację, ponieważ pilniejszą
sprawą jest remont dróg. Wobec tego zebrani ponownie zwrócili się do
pani Wójt z propozycją tymczasowego rozwiązania polegającego na
zainstalowaniu kilku zbędnych starych lamp z osiedla Dębowego w
miejscach zupełnie nieoświetlonych, w tym na dwóch słupach na os.
Sosnowym.

3. Stowarzyszenie zadeklarowało zakup piasku na plażę w Jodłowie oraz
w Jeziornej przed rozpoczęciem sezonu, czyli do końca maja.
Pani Wójt stwierdziła, że inwestycje na „cyplu” będą możliwe pod
warunkiem otrzymania środków z UM w konkursie, który nie jest jeszcze
rozstrzygnięty. Wobec tego zebrani zasugerowali takie pilne działania,
które można przeprowadzić niewielkim kosztem, jak skuteczne
zablokowanie wjazdu na „cypel” oraz demontaż starych rozpadających
się kładek ze względu na bezpieczeństwo.
Prezes Wojtczak podkreślił potrzebę jednoznacznego określenia statusu
prawnego „cypla”, który nie jest objęty planem zagospodarowania
przestrzennego Jodłowa.

4. Zebrani mówili o pilnej potrzebie dokonania naprawy dróg w Jodłowie



oraz remontu mostka na drodze nr 11, którego stan stwarza poważne
zagrożenie. Pani Wójt zadeklarowała przyjazd w najbliższym tygodniu
i obejrzenie z Radą Sołecką wszystkich miejsc wymagających pilnej
interwencji, a także rozmowę z panem Nadleśniczym w kwestii
niszczenia dróg przez wozy transportujące drewno.
Zebrani ponowili prośbę do pani Wójt o ustawienie znaków drogowych
w Jodłowie „strefa zamieszkania” dla poprawienia bezpieczeństwa
mieszkańców i turystów, ponieważ w całej miejscowości nie ma
chodników.

5. Sołtys Jerzy Klimecki poinformował o przygotowaniu dokumentacji
wymaganej do zgłoszenia udziału Jodłowa w konkursie „Najpiękniejsza
wieś lubuska 2017 roku”.

6. Sołtys zasugerował potrzebę zintensyfikowania działań spółki wodnej
w zakresie czyszczenia rowów melioracyjnych z uwagi na podmakanie
działek na os. Sosnowym.

7. Na pytanie o nowe kolorowe pojemniki na śmieci pani Wójt
odpowiedziała, że na razie sposób segregowania śmieci do worków
pozostaje bez zmian.

         Przewodniczył:                                               Protokolant:


